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De raads- en burgerleden 
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Datum: 1 juli 2025 
 
Onderwerp:  Besluit veldvervanging/veldverplaatsing 

Hockeyvereniging Boekel  

 Documentnummer 
675713 
 
Zaaknummer 
652960 
 

 
Beste raads- en burgerleden, 
 
Met Hockeyvereniging Boekel (HCB) zijn verschillende scenario’s, zoals het vervangen van het 
huidige hockeyveld of verplaatsen van het hockeyveld in combinatie met samengaan stichting 
buitensport Boekel, besproken. Eén van deze scenario’s is een samenwerking met Boekel Sport, 
waarbij het hockeyveld zou worden verplaatst naar het terrein van Boekel Sport. HCB heeft de 
gemeente verzocht hierover een besluit te nemen.   

Het college heeft besloten dit laatste scenario niet verder uit te werken en door te gaan met de andere 
scenario’s. 

Achtergrond van het besluit 
De argumenten die het Collegebesluit onderbouwen, zijn gebaseerd op meerdere gesprekken tussen 
beide verenigingen en de gemeente. De gemeente heeft tevens een professionele partij opdracht 
gegeven om de eisen in te tekenen, om te zien wat er ruimtelijk mogelijk is.  

Hieruit is gebleken dat een verplaatsing zowel ruimtelijk en daarmee financieel een ingrijpende 
operatie is. 

Ruimtelijke gevolgen 
Ruimtelijk gezien betekent dit onder meer: 

• Meerdere bomen moeten worden gerooid. 
• Hekwerk en fietspad dienen gedeeltelijk te worden aangepast. 
• De beregeningsinstallatie moet zeer waarschijnlijk worden verplaatst. 
• Noodzaak voor het realiseren van extra kleedlokalen, waarbij een deel op grond van Rutger 

van Herpen moet komen. 
• Geen mogelijkheden voor HCB voor een extra hockeyveld in de toekomst; dit is nu niet aan 

de orde.  
 
Financiële gevolgen 
Boekel Sport stelt daarnaast als voorwaarde dat veld 1 wordt voorzien van kunstgras en dat er een 
kunstgras-trainingsveld wordt aangelegd op de huidige locatie van veld 2. Deze velden zijn volgens 
hen noodzakelijk om voldoende capaciteit te kunnen bieden aan het huidige ledenaantal. 

De kosten zouden volledig voor rekening van de gemeente komen. Door de gestelde eisen en 
noodzakelijke aanpassingen komt de eerste inschatting uit op circa 1,8 miljoen euro. Deze raming 
betreft hoofdzakelijk de aanleg van de velden, de realisatie van extra kleedkamers en de bijbehorende 
infrastructuur.  
 
Hoe verder  

MEMO 
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De gemeente staat positief tegenover het samengaan van verenigingen en waardeert de 
inspanningen die HCB en Boekel Sport momenteel leveren om dit bespreekbaar te maken. Samen 
met de verenigingen wordt een vervolg gegeven aan de uitwerking van de overige scenario’s.   

Ons besluit om niet akkoord te gaan met de verplaatsing van het hockeyveld naar veld 2 van Boekel 
Sport en de daarbij horende gevolgen, is kenbaar gemaakt aan de voorzitters van HCB en Boekel 
Sport. 
 
 


